

2026



FutureGate
Business Services

COMPANY PROFILE

نبذة عن الشركة



OUR BUSINESS IS TO
HELP YOURS

WHO WE ARE

من نحن

Future Gate LLC is a comprehensive service provider specializing in company formation, operational support, and in-country employee processes, including immigration, family sponsorship, licensing and permits, and payroll management, among others. With a strong foundation established in 2000, Future Gate has been dedicated to delivering exceptional services in Qatar for over two decades and recently in Kuwait .

شركة فيوتشر جيت ش.ذ.م.م هي شركة تقدم خدمات شاملة ومتخصصة في تأسيس الشركات، تقديم الدعم التشغيلي، وإدارة الإجراءات الخاصة بالموظفين داخل الدولة، مثل الهجرة، كفالة العائلات، إصدار التراخيص والتصاريح، وإدارة الرواتب، وغيرها من الخدمات. تأسست في عام 2000 ولديها قاعدة قوية من العملاء، حيث قدمت خدمات متميزة في قطر لأكثر من 20 عامًا، وقد توسعت مؤخرًا لتقديم خدماتها في الكويت.

We offer reliable and prompt assistance to international companies, catering to their diverse needs such as business setup, legal compliance, immigration services, translation services, HR services and many more. Our primary objective is to facilitate the legalization and operational processes for companies by simplifying complex procedures that often hinder corporate development. Through our in-depth understanding of local laws, regulations, and practices, we strive to streamline processes and ensure efficient outcomes for both government and private sector clients.

نحن نقدم خدمات موثوقة وسريعة للشركات الدولية، مع تلبية احتياجاتها المختلفة مثل تأسيس الشركات، الامتثال القانوني، خدمات الهجرة، الترجمة، خدمات الموارد البشرية، وغيرها الكثير. هدفنا الرئيسي هو تسهيل عمليات التصديق والتشغيل للشركات من خلال تبسيط الإجراءات المعقدة التي قد تعيق نمو الشركات. من خلال فهمنا العميق للقوانين واللوائح المحلية، نعمل على تبسيط الإجراءات وضمان نتائج فعالة لعملائنا في القطاعين العام والخاص.



MISSION & VISION

المهمة و الرؤية

At Future Gate, we are committed to ensuring that every company, business, and enterprise, opening or migrating, including their personnel and families, are offered a 5-star service.

في فيوتشر جيت، نحرص على تقديم خدمة من فئة الخمس نجوم لجميع الشركات والأعمال والمؤسسات، سواء كانت في مرحلة التأسيس أو التشغيل، بما في ذلك موظفيها وعائلاتهم.

Our mission is to provide reliable and specialized support to international companies as they establish their presence. With a remarkable track record of over 20 years, we have developed unparalleled expertise in delivering cutting-edge solutions for both companies and their employees.

مهمتنا هي توفير الدعم الموثوق والمتخصص للشركات الدولية أثناء تأسيس وجودها. بفضل سجلنا المميز الذي يمتد لأكثر من 20 عامًا، قمنا بتطوير خبرة استثنائية في تقديم حلول مبتكرة ومتطورة للشركات وموظفيها.



Our services are meticulously designed to efficiently guide companies and individuals from point A to B, taking into account the most optimal and cost-effective routes tailored to their unique needs and requirements. By employing strategic planning, offering expert advice throughout the entire migration process, and ensuring seamless interactions with the governmental authorities, we strive for excellence in delivering top-notch service and guidance to our esteemed clients.

خدماتنا مصممة بدقة لإرشاد الشركات والأفراد بكفاءة من النقطة A إلى النقطة B، مع الأخذ في الاعتبار أكثر الطرق مثالية وفعالية من حيث التكلفة، والمصممة خصيصًا لتلبية احتياجاتهم الفريدة. من خلال التخطيط الاستراتيجي، وتقديم النصائح الخيرة طوال عملية الهجرة، وضمان التفاعل السلس مع السلطات الحكومية، نسعى لتحقيق التميز في تقديم خدمة وإرشاد متميزين لعملائنا الأعزاء.

Throughout the years, our relentless efforts have propelled us to become one of the leading industry pioneers, solidifying our reputation. Our unwavering commitment to assisting clients in achieving their objectives and adeptly resolving complications involved in company setup, staffing of branch offices, and obtaining licenses and registrations remains the cornerstone upon which Future Gate was founded and continues to thrive.

على مر السنين، دفعنا عملنا المستمر إلى أن نصبح من الرواد البارزين في هذا المجال، مما ساعد في تعزيز سمعتنا. يظل التزامنا الثابت بمساعدة عملائنا في تحقيق أهدافهم وحل التحديات المتعلقة بتأسيس الشركات، وتوظيف موظفي الفروع، والحصول على التراخيص والتسجيلات هو الأساس الذي قامت عليه شركة فيوتشر جيت والذي يواصل دعم ازدهارها.

CORE VALUES

القيم الأساسية



GLOBAL PARTNERS

الشركاء العالميون

Throughout our extensive operational history spanning over two decades, we have cultivated robust and enduring partnerships with leading mobility companies across the globe. These esteemed organizations consistently seek a reliable local service provider to cater to their esteemed clientele within the dynamic business landscape.

خلال تاريخنا الطويل في العمليات الذي يمتد لأكثر من عقدين، قمنا ببناء شركات قوية ودائمة مع أبرز شركات العالمية في جميع أنحاء العالم. هذه الشركات المرموقة تبحث دائماً عن مزود خدمة محلي موثوق لتلبية احتياجات عملائها الكرام في بيئة الأعمال المتغيرة.

By aligning ourselves with these prominent global entities, we have consistently demonstrated our ability to cater to their unique needs and meet the high expectations of their clients. Our longstanding relationships serve as a testament to our unwavering dedication to professionalism, reliability, and excellence in service delivery.

من خلال شراكتنا مع هذه الكيانات العالمية المرموقة، استطعنا على مدار الوقت إثبات قدرتنا على تلبية احتياجاتها الخاصة وتحقيق التوقعات العالية لعملائها. علاقاتنا المستمرة تُعد دليلاً على التزامنا الثابت بالاحترافية والموثوقية والتميز في تقديم خدماتنا.



SERVICES خدماتنا

New Company Formation

تأسيس شركة جديدة



Unmatched expertise and knowledge in helping companies establish themselves. Future Gate specializes in foreign companies wanting to establish a legal Commercial Registration as Limited Liability Companies, 100% Foreign Companies, Branch Offices, Representative Offices.

خبرة ومعرفة لا مثيل لها في مساعدة الشركات على تأسيس نفسها. تختص فيوتشر جيت في مساعدة الشركات الأجنبية الراغبة في تأسيس تسجيل تجاري قانوني، سواء كانت شركات ذات مسؤولية محدودة، شركات أجنبية 100%، مكاتب فرعية، أو مكاتب تمثيلية.

Immigration Services

خدمات الهجرة



Obtaining visas is the first step to any long term employee status. Should the visas be for work, visiting personnel from the main office, families of employees, or, just a general visit, we will make accommodations for all of the requirements.

الحصول على التأشيرات هو الخطوة الأولى للحصول على وضع الموظف طويل الأمد. سواء كانت التأشيرات للعمل، أو للموظفين الزائرين من المكتب الرئيسي، أو لعائلات الموظفين، أو حتى للزيارة العامة، نحن نعمل على توفير جميع الترتيبات المطلوبة لتلبية كافة المتطلبات.

Legal Services

الخدمات القانونية



Future Gate's experienced team of legal professionals assist companies to operate smoothly by ensuring that our client's practices are compliant with Laws and Regulations. In addition to this, Future Gate is in cooperation with one of the most reputable law firms.

يساعد فريق فيوتشر جيت من المحترفين القانونيين ذوي الخبرة الشركات على العمل بسلاسة من خلال ضمان توافق ممارسات عملائنا مع القوانين واللوائح. بالإضافة إلى ذلك، تتعاون فيوتشر جيت مع واحدة من أبرز وأشهر شركات المحاماة.

HR Services

خدمات الموارد البشرية



Our service is to implement HR Policies and Procedures and serves as a guide to ensure the transparency of Human Resources practices by having structured processes and provide a comprehensive set of policies and procedures covering a wide variety of employment situations encountered in our day-to-day interactions.

خدمتنا تكمن في تنفيذ سياسات وإجراءات الموارد البشرية، حيث نعمل كدليل لضمان شفافية ممارسات الموارد البشرية من خلال تطبيق عمليات منظمة. نحن نقدم مجموعة شاملة من السياسات والإجراءات التي تغطي مختلف المواقف الوظيفية التي قد نواجهها في تعاملتنا اليومية.

Translation Services

خدمات الترجمة



We strive to offer the best, most professional document translation services available. Our Document Translation Services cover a wide range of types of documents including education certificates, birth certificates, marriage certificates, medical documents, official company documents and many more.

نحن نسعى لتقديم أفضل وأعلى مستوى من خدمات ترجمة الوثائق. تشمل خدماتنا ترجمة مجموعة واسعة من الوثائق مثل الشهادات التعليمية، شهادات الميلاد، شهادات الزواج، الوثائق الطبية، الوثائق الرسمية للشركات، والعديد من الوثائق الأخرى.

Payroll Services

خدمات إدارة الرواتب



With our experienced team of payroll professionals, advanced technology, and meticulous attention to detail, we offer accurate and timely processing of payroll, ensuring compliance with tax laws and regulations.

بفضل فريقنا المتخصص من محترفي الرواتب، والتقنيات المتقدمة، واهتمامنا الدقيق بالتفاصيل، نقدم معالجة دقيقة وفي الوقت المحدد للرواتب، مع ضمان الامتثال للقوانين واللوائح الضريبية.

Relocation /Real Estate Services

الإنتقال / خدمات العقارات



We have a professional and friendly team to help individuals, families, and corporate customers settle down into to their new life . We provide all the support, guidance, and services to confidently meet all of your relocation needs, offering services ranging from housing, immigration, schooling and much more.

يضم فريقنا المحترف والودود مجموعة من الخبراء الذين يساعدون الأفراد والعائلات والعملاء من الشركات على الاستقرار في حياتهم الجديدة. نحن نقدم الدعم والإرشاد الكامل لتلبية جميع احتياجات الانتقال بثقة، مع تقديم خدمات تشمل السكن، الهجرة، التعليم، والكثير غيرها.

Employment Outsourcing

خدمات التوظيف الخارجي



Planning to execute a project , in need of staff temporarily for this project? We have the solution through outsourcing your staff under our management and employment.

هل تخطط لتنفيذ مشروع وتحتاج إلى موظفين بشكل مؤقت؟ لدينا الحل من خلال توظيف موظفيك تحت إدارتنا وتشغيلهم.

Corporate Compliance

الإمتثال المؤسسي



We offer assistance with company corporate documents checks and annual renewals, as well as Ministry of Labor compliance and Immigration and Traffic Police compliance for company employees.

نقدم المساعدة في فحص الوثائق المؤسسية للشركات وتجديدها السنوي، بالإضافة إلى الامتثال لمتطلبات وزارة العمل، والهجرة، وشرطة المرور بالنسبة لموظفي الشركة.

ACHIEVEMENTS

الإنجازات

Proud to be the only Corporate & Immigration provider in Qatar to be awarded a place in the SME Excellence list three times in a row, including the SME Excellence Awards of 2022.

نفخر بكوننا المزود الوحيد للخدمات المؤسسية والهجرة في قطر الذي تم منحه مكاناً في قائمة التميز للمؤسسات الصغيرة والمتوسطة ثلاث مرات على التوالي، بما في ذلك جوائز التميز للمؤسسات الصغيرة والمتوسطة لعام 2022.

Translation Office Established as in-house in support of our Immigration and business services.

تم تأسيس مكتب الترجمة كجزء داخلي لدعم خدماتنا في الهجرة والأعمال.

Received the ISO 9001-2008 and ISO 9001-2015 certification for Quality Management System.

تم منحنا شهادة ISO 9001-2008 و ISO 9001-2015 لنظام إدارة الجودة.

Member of the American Chamber of Commerce and the British Business Forum.

عضو في الغرفة الأمريكية للتجارة والمنتدى البريطاني للأعمال.

In-Country Value ICV Certificate 100% Tawteen.

شهادة القيمة المحلية المضافة 100% ICV توطين.

Dun & Bradstreet ,Data Universal Number 55 771 2439

دون و برادستريت، رقم البيانات العالمي 55 771 2439



SOME OF OUR CLIENTS





PROVIDING
EFFICIENT
SOLUTIONS
FOR YOUR
BUSINESS

توفير حلول فعالة
لأعمالك



Contact Us

الكويت Kuwait

Tel / الهاتف : +965 22277101

Email / الإيميل : info@futuregate-kw.com

Website / الموقع الإلكتروني : futuregate-kw.com

Address / العنوان :

Mazaya Tower 2 - 25th floor Khalid

ibn Al Waleed St. Kuwait City

أبراج المزايا 2 - الطابق 25 , شارع خالد ابن الوليد ,

مدينة الكويت

قطر Qatar

Tel / الهاتف : +974 4467 7801

Email / الإيميل : info@futuregate-qa.com

Website / الموقع الإلكتروني : futuregate-qa.com

Old Salata – Al Muthaf St Al Aqaria

Tower - 11th floor P.O. Box 22796

Doha, Qatar

اسلطة القديمة - شارع المتحف , أبراج العقارية الطابق

11 , ص.ب. 22796 , الدوحة , قطر